
	  

	  
Referat	  af	  	  afdelingsbestyrelsesmøde	  d.12.08.	  2014	  kl.	  17.30	  
	  
	  
Deltagere:	  Max,	  Qasir,	  Cannie,	  Gertrud	  og	  Steen	  BJ	  
Afbud:	  Svend	  
	  
Dagsorden	  

1. Valg	  af	  dirigent	  og	  referent	  
2. Godkendelse	  af	  dagsorden	  
3. Godkendelse	  af	  referat	  fra	  sidste	  møde	  
4. Nyt	  fra	  administrationen/opfølgning	  af	  punkter	  fra	  sidst/BB-‐net,	  

Vejledning	  i	  aflæsning	  at	  forbrugsmålere,	  borgerservice	  
5. Budgetkontrol/aktionsliste	  
6. Indretning	  af	  fællesbus/budget/udlejningspriser/kontrakt	  
7. Planlægning	  af	  budgetbeboermøde	  
8. Kommende	  møder/evt.	  ny	  mødedag	  for	  afd.best.møder/nabomøde	  
9. Nyt	  fra	  styregruppe	  og	  ABC/holdninger	  til	  frivillighedspolitik	  
10. Post	  til/fra	  Bo-‐Vest	  
11. Kommende	  kurser	  
12. Nyt	  fra	  kassereren	  
13. Nyt	  fra	  udvalgene	  
14. Evt.	  

	  

	  

	  

	  



	  

Ad	  1	   Dirigent	  udeladt,	  referent	  Gertrud	  

Ad	  2	   Dagsorden	  godkendt	  

Ad	  3	   Referat	  godkendt	  
	  
Ad	  4	   Der	  er	  kommet	  251	  ansøgninger	  til	  Helges	  stilling.	  Helge	  holder	  

reception	  d.	  11.9.	  kl.	  14	  i	  beboerlokalet.	  Invitation	  følger.	  
	   Toilet	  i	  vaskeriet	  vil	  koste	  ca.	  53.000.	  Det	  vedtages	  at	  indarbejde	  

beløbet	  i	  budgettet,	  og	  det	  er	  uden	  huslejekonsekvens.	  
	   Steen	  har	  skrevet	  til	  politiet	  om	  opfølgning,	  men	  intet	  hørt.	  
	   Iflg.	  Qasir	  kommer	  politiet	  af	  og	  til,	  men	  de	  vil	  åbenbart	  ikke	  holde	  

møde	  med	  os.	  
Max	  fortæller,	  at	  de	  unge	  holder	  nattesæde	  nede	  i	  porten	  ved	  nr.	  10.	  
Han	  vil	  kontakte	  dem,	  da	  det	  er	  generende.	  
B.B.	  mødet	  før	  sommerferien	  blev	  aflyst.	  Steen	  beder	  Peter	  fra	  DKT	  om	  
ny	  dato.	  
	  

Ad	  5	   Budgetkontrol	  gennemgået.	  Budgettet	  ser	  fint	  ud.	  
	   Max	  mangler	  at	  få	  udskiftet	  sin	  forbrugsmåler	  i	  køkkenet.	  Steen	  følger	  

op	  på	  det.	  
	   Der	  er	  stadig	  problemer	  med	  mågerne.	  Der	  arbejdes	  med	  en	  

midlertidig	  plan,	  som	  skal	  forhindre	  redebygning,	  indtil	  vi	  får	  nyt	  tag.	  
	   Planen	  iværksættes	  i	  forbindelse	  med	  tagrenderensning.	  
	   Hvis	  man	  vil	  have	  repareret	  	  malingskade	  	  efter	  udskiftning	  af	  

radiatormålere,	  kan	  man	  få	  udleveret	  maling	  på	  ejendomskontoret.	  
	   Budgettet	  gennemgået	  og	  godkendt.	  Budgettet	  skal	  tilrettes,	  fordi	  der	  

mangler	  poster,	  men	  slutresultatet	  er	  det	  samme.	  Kommunen	  varsler	  
en	  stigning	  for	  renovation	  på	  16%.	  Forsikringen	  stiger	  5%.	  

	   Henlæggelser	  hævet	  med	  100.000	  kr.	  
	  



Ad	  6	   Vi	  fortsætter	  med	  service	  og	  køkkeninventar	  til	  fælleshus	  til	  50	  
personer.	  Så	  må	  vi	  supplere	  hen	  ad	  vejen.	  Enighed	  om	  at	  købe	  50	  nye	  
stole	  og	  supplere	  med	  de	  gamle.	  

	   Gertrud	  laver	  forslag	  til	  beboermødet	  om	  tilladelse	  til,	  at	  
afd.bestyrelsen	  disponere	  over	  400.00	  kr.	  fra	  henlæggelserne	  til	  
bestykning	  af	  fælleshuset.	  

	   Qasir	  og	  Cannie	  laver	  forslag	  til	  priser	  og	  regler	  for	  udlejning.	  
	   Enighed	  om	  at	  1500	  kr.	  incl.	  rengøring	  for	  en	  hel	  weekend.	  
	   Steen	  snakker	  med	  Johnny	  om	  rengøring	  i	  fælleshuset.	  
	  
Ad	  7	   Cannie	  indkøber	  drikkevarer,	  vi	  regner	  med	  at	  Kirsten	  J	  sidder	  ved	  

døren	  sammen	  med	  Johnny	  og	  Gertrud	  byder	  velkommen.	   	  
	   	  
Ad	  8	   Afd.bestyrelsesmøderne	  	  afholdes	  for	  fremtiden	  med	  spisning	  kl.	  18.	  og	  	  	  

møde	  kl.	  18.30	  første	  onsdag	  i	  måneden.	  
	   Nabomødet	  	  er	  d.	  2.	  9.	  Kl.	  17.	  Vi	  spørger	  om	  Astrid	  kan	  være	  dirigent	  og	  

Louise	  referent.	  Gertrud	  sender	  dagsordenforslag	  til	  Louise.	  
	   	  
Ad	  9	   Enighed	  om,	  at	  den	  nye	  bestyrelsesform	  har	  brug	  for	  at	  holde	  et	  møde	  

for	  os	  selv,	  hvor	  vi	  bl.a.	  skal	  drøfte	  frivilligpolitik,	  før	  vi	  holder	  
kursusdag	  i	  styregruppen.	  

	   Mødet	  bliver	  d.	  8.10	  kl.	  18.00	  
	   Referat	  fra	  sidste	  styregruppemøde	  er	  udsendt	   	  
	  
Ad	  10.	   Al	  elektronisk	  post	  er	  videresendt	  
	   	  
Ad	  11	   Cannie	  deltager	  i	  kursus	  om	  almen	  boliglov	  
Ad	  12	  	   Cannie	  fremlagde	  kasserapport.	  
Ad	  13.	  	   	  Max	  og	  Gertrud	  har	  været	  på	  indflytterbesøg	  før	  ferien.	  
	   Møde	  i	  Grønt	  udvalg	  d.	  27.8.	  kl.	  17.	  
	  
Ad	  14	   	  Intet	  
	  
Referat	  Gertrud	  –	  d.	  14.8.14	  



	  
	  
Dato	  for	  kommende	  møder	  mm	  
	  
d.	  21.8.	  kl.	  17.00	  workshop-‐køkken	  i	  fælleshuset	  	  
d.	  28.8.	  kl.	  13.00	  styregruppemøde	  	  
d.	  27.8.	  grønt	  udvalg	  kl.	  17.00	  
d.	  2.9.	  kl.	  17.00	  nabohøring	  	  
d.	  9.9.kl	  19	  budgetbeboermøde	  
d.	  11.9.kl.	  14	  reception	  for	  Helge	  	  
d.	  13	  .9.	  Studietur	  ABC	  –	  endeligt	  program	  følger	  
d.	  17.9.	  kl.18.00	  afd.best.møde	  	  
d.	  20.9.	  VA-‐konference	  	  
d.	  23.9.	  kl.	  19.00	  	  fællesmøde	  for	  bestyrelse	  og	  tovholdere	  
d.	  1.10	  kl.	  18	  afdelingsbestyrelsesmøde	  	  
d.	  8.10.	  kl.	  18	  afd.best.møde,	  kun	  bestyrelsen	  
d.	  9.10.	  kl.	  17.00-‐19.00	  arbejdssekretariatsmøde	  i	  ABC	  
	  
	  
Det	  var	  mange	  datoer	  at	  holde	  styr	  på,	  men	  jeg	  håber,	  at	  jeg	  har	  husket	  rigtigt,	  	  
ellers	  må	  I	  gøre	  vrøvl.	  Også	  hvis	  der	  mangler	  nogle	  datoer.	  


